
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande Mikael Johansson (M) 

Ekonomiska och miljömässiga besparingar 

kopplat till videomöten 

Jag hörde på nyheterna att Karolinska universitetssjukhuset under 2020 ökat 

andelen möten som hölls digitalt istället för fysiskt med 80 %. I ett 

pressmeddelande1 kan man läsa att : 

 

Karolinskas miljöavdelning har gjort en uppskattning av vilka besparingar som 

nyttjandet av videokonferenser har genererat, både ur ett ekonomiskt och 

miljömässigt perspektiv. Utifrån givna förutsättningar* ser årsresultatet ut så 

här: 

▪ Antal besparade resor: 65 012 

▪ Insparad arbetstid: 32 506 timmar 

▪ Kostnadsbesparing: 21 843 864 kr 

▪ Skillnad från föregående år: 11 171 412 kr 

▪ Co2/minskade utsläpp: 131 323 kg 

 

Med anledning av ovanstående undar jag nu : 

 

1. Hur ser användandet av videomöten ut i Region Kronobergs 

verksamheter 2020 jämfört med föregående år? 

2. Kan vi se att liknande ekonomiska och miljömässiga besparingar kopplat 

till videomöten i vår region ? 

 

Frida Christensen (S) 

ledamot i regionfullmäktige 

 

 

                                                 
1 Pressmeddelande från Karolinska universitetssjukhuset 2021-01-27, Rekordstor ökning 

av videokonferenser på Karolinska Universitetssjukhuset, 

www.news.cision.com/se/karolinska-universitetssjukhuset/r/rekordstor-okning-av-

videokonferenser-pa-karolinska-universitetssjukhuset,c3274965  

2021-02-04 

http://www.news.cision.com/se/karolinska-universitetssjukhuset/r/rekordstor-okning-av-videokonferenser-pa-karolinska-universitetssjukhuset,c3274965
http://www.news.cision.com/se/karolinska-universitetssjukhuset/r/rekordstor-okning-av-videokonferenser-pa-karolinska-universitetssjukhuset,c3274965

